
 
Referat for bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Tirsdag d. 3. december 2019 kl. 18.30 
Afholdes på Rådhuset, Torvet, 4850 Stubbekøbing 

Indkaldt: Anders Bondo (ABO), Anette Nielsen (AN), Anne Mette Breiting Lysgaard (AMB), Birgit Belling 
(BB), Conni Nis-Hansen (CNH), (sup.) Dorthe Holtze Jeppesen (DHJ), (sup.) Kaj Nielsen (KN) 

Afbud fra: AMB, DHJ     Ref: AN 

Træffetid åbent kontor  Besøg af Bjørn Nielsen.  
1 Velkomst og  
2 Godkendelse af referat 
5.11.19 AN 

 
 Godkendt 

3  Opfølgning af punkter : 
Madordning Plejehjem 
Kirkemusikfestival m.m. * 
Naturland vores rolle 
LIV Skilt på Rådhus 

BB og ABO melder tilbage, at der ikke er indkommet henvendelser vedr. 
bistand til at afholde offentligt møde angående madordningen.  Ordningen 
drøftes.  
Åse Reidun Sløgedal eftersøger samarbejdspartnere i forbindelse med søgning 
af fonde til at afholde en kirkemusikfestival. LIS støtter med 3000 kr. og 
bakker op som samarbejdspartnere.  
Vi gør reklame for app’en på hjemmesiden og opfordrer til at folk henvender 
sig og sørger for at få de lokale tilbud med. AN kontakter HH og skriver en 
tekst til hjemmesiden.  
Intet nyt om skilt. 

4 Evaluering af 
foreningsmødet den 
23.11.19 Handleprogram 
som konsekvens af mødet 
Foreningsliste 
Årshjul 
Dato nyt foreningsmøde 

Positive tilbagemeldinger fra mødet. 
Der var mange rundstykker tilbage – indkøb 60 stk. 
ABO sender opdateret foreningsliste til BB. BB sender til AN og AMB, der 
lægger listen ud på hjemmesiden. ABO melder tilbage til AMB vedr. 
erhvervsliste. 
BB taler med John Larsen vedr. infoskærm. Vi afprøver den på næste møde. 
Muligheder i spil for placering: Hos Wulff, hos Brian Jacobsen eller andet? 
Rotary og sejlklubben har sendt en arrangementsliste til AMB.  
ABO tager kontakt til teknisk udvalg (Peter Bring-Larsen) vedr. udvendig 
skab/opslagstavle. Hvis det ikke kan være ude, kan det evt. være inde på 
rådhuset? 
Dato for nyt foreningsmøde/planlægningsmøde: 4.2.20 kl. 18-19 

5 Nyt fra grupperne: 
Styregruppen:  
Fritidsgruppen:  
Rådhusforeningen m.f. 

Fra ekstraordinært styregruppemøde 25.11. Der er penge til at opsætte 
pullerter på havnen. Vestergadegruppen renoverer stenbede. Restbeløbet 
deles mellem renovering af mastehuset på havnen og området bag hallen.  
Facaderådet har ekstraordinært møde 12/12 omkring ansøgning om 
bevarende lokalplan for det centrale Stubbekøbing og Havneområdet. Der er 
pt. kun lokalplan for Møllegade og Grønnegade. 
Rådhusforeningen holder møder månedligt.  
BB har fået nøgle til rådhuset i butikken.  

Nyt fra Politiet AB 20.11.19 
Ildsjælemøde 28.11.19 AB 

Tryghedsambassadørmøde ABO deltog. Nyt fra nærpolitiet lægges på 
hjemmesiden.  
Rune MacDonald afholdt ildsjælemøde i Gedser. Der var mange bolde i luften. 
Noget lignende kommer med tiden til Stubbekøbing.  

6. opdatering: Folder  AMB 
6.a Jule nyhedsbrev 

AMB arbejder videre med sagen. 
ABO og AN skriver nyhedbrev. 



 
7. Hjemmesiden opdatering 
AMB** oversigter ! 

AMB arbejder videre med sagen. 
http://www.stubbekoebing.dk/da 

8. Projekter til indstilling 
Bosætningsmøde 6.1.20 
Portal Data opdateres. ABO 

CNH undersøger, hvor vi kan søge midler.  
 

9 Andet. - økonomi m.m.   
9a Ny Ansøgning - Tilflyt 
9b Tilbud Wulff 
9c  Musik forslag Walter 
9d evt. 

Flemming Walter Andersen inviteres til næste møde til at fremlægge hans ide 
og afklare, hvordan LIS kan hjælpe.   
 
 
 

10 Næste møde 07.01.19 ? 
Åbent kontor 17.30-18.30 

 
Bemærk også møde om bosætning 6.1.20 kl. 19-21. v/ Helle Bertram 

 
 


